

Föräldramöte 10 maj, 2017.

Närvarande: Bianca Öhman, Maria Ossner, Arne Kilvall, Daniel Ekeklint, Martin Carlén, Johanna Lagergreen, Mattias Rudbäck, Patrik Sigvardsson, Joakim Ehre, Roy Wulf och Marie Bodmar

Dessa punkter togs upp under dagens möte:

- **Medlemsavgiften** kommer att höjas till nästa säsong. En av anledningarna är att lagen börjar spela seriespel, sammandrag mycket tidigare än innan vilket medför större utgifter.
- **Engagemang:** Alla måste ta sitt ansvar och hjälpa till med de uppgifter klubben får. Inför nästa säsong kommer arbetet fördelas enligt en lista för att det inte ska vara samma föräldrar som ställer upp gång på gång. Har man ingen möjlighet att utföra uppgiften så är det ditt ansvar att fixa en ersättare att byta med någon annan i laget.
- **Träningar:** Vi har som mål att få en träningstid på en veckodag nästa säsong. Vi vill gärna att föräldrarna är delaktiga i laget men under hösten (på prov) skulle vi gärna se att ni inte är med i hallen under träningen, ta en promenad, läs en bok, häng i omklädningsrummet mm. Vi märker att när föräldrar och syskon är med tappar spelarna fokus på vad vi gör. Vi vill även att spelarna ska få tilltro till oss och om något händer så är det för oss de går till i första hand. Detta för att det är till oss de kommer på matcher, inte föräldrarna på läktaren. (Av erfarenhet så slår man sig oftare om föräldrarna är i närheten :)). Är det någon spelare som absolut inte vill släppa mamma/pappa så självklart är det ok att vara med. Vi hoppas även kunna fortsätta det påbörjade samarbetet med F07.
- **Matcher:** 08:orna kommer att börja spela seriespel medan 09:orna kommer att fortsätta spela sammandrag. Vi kommer att behöva hjälp av 09 föräldrarna för att kunna rodda runt sammandragen. En pappa har sagt att han kan hjälpa till men det behövs ytterligare en förälder som kan tänka sig hjälpa till på sammandragen.
- **Övrigt:**
 - Vi kommer att kalla till en träff i månaden fram tills dess att vi kör igång igen till hösten. Detta gör vi bara för att hålla ihop tjejerna. Tanken är att vi kommer att vara ute, löpträna, bada, leka eller något åt det hållet. Inget avancerat.
 - Therese hälsar att vi har 2101 kr i lagkassan. Vi diskuterade även om framtida försäljningar som tjejerna eventuellt kan behöva göra för att kunna delta i fler cup-sammanhang.
 - Vi pratade lite allmänt om framtida cuper. Att t.ex Warbergsspelen kommer innebära övernattnings nästa år om vi väljer att delta. (om inte reglerna ändras). Som förslag kom även Mariestads cupen.

Vid datorn

//Marie